

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Մ. Գ. Կրեյն, Յ. Է. Մելիք-Ադամյան. Շուրի և Կարատեոդորի—Տեպլիցի խնդիրների մատրիցային կոնսիստանտ անալոգները	107
Ա. Մ. Զերբաշյան, Գ. Վ. Միքայելյան. Կիսահարթության համար Բլաշկեյի տիպի արտադրյալների մի ընտանիքի ափսոսալի վարքը	142
Վ. Խ. Մուսոյան. Հստ էքսպոնենտների և ըստ ուղիղության ֆունկցիաների ոչ լրիվ համակարգերի երկօրթոգոնալ վերլուծությունների գումարումը	163
Ս. Լ. Բերբերյան. U_α դասերի սուբհարմոնիկ ֆունկցիաների եզրային վարքի մասին	187
Ս. Ն. Մանուկյան. Կոնստրուկտիվ անալիտիկ ֆունկցիաների համար միակության համկոնֆույնների մասին	198

СОДЕРЖАНИЕ

М. Г. Крейн, Ф. Э. Мелик-Адамян. Матрично-континуальные аналоги задач Шура и Каратеодори-Теплица	107
А. М. Жербашиян, Г. В. Микаелян. Асимптотическое поведение произведений типа Бляшке для полуплоскости	142
В. Х. Мусоян. Суммирование биортогональных разложений по неполным системам экспонат и рациональных функций	163
С. Л. Берберян. О граничном поведении субгармонических функций классов U_α	187
С. Н. Манукян. О свойствах единственности для конструктивных аналитических функций	198

CONTENTS

M. G. Krein, F. E. Melik-Adamian. Matrix continuous analogues of Schur's and Caratheodory-Tosplitz problems	107
A. M. Jerbashian (Dzrbasjan), G. V. Mikaelian. The asymptotic behaviour of a family of Blaschke-type products for the halfplane	142
V. Kh. Musolian. The summation of decompositions with respect to noncomplete biorthogonal systems of exponents and rational functions	163
S. L. Berberian. On the boundary behaviour of subharmonic functions of U_α class	187
S. N. Manukian. On uniqueness properties for constructive analytic functions	198